POWER OF ATTORNEY & CERTIFICATION OF SIGNATURE

I, the undersigned, Naser Amer Omar Saleh Omar, U.A.E. National, Emirates ID No. 784198506026149, in my capacity as a (ALAMRY TRANSPORT partner **GENERAL** CONTRACTING L.L.C), Commercial licence No. (CN-1023955), (CENTRAL AUTOPARTS COMPANY L.L.C), commercial Licence No. (CN-1019456), (MALAIH GENERAL TRANSPORT L.L.C), Commercial License No. (CN-1018429), (AL AMRY GROUP L.L.C) Commercial License No. (CN-1085528) and (RADIANT ENTERPRISES REAL ESTATE L.L.C) Commercial License No. (CN-1100130), issued by Department of Economic Development, Abu Dhabi, do hereby, constitute and appoint Mr. Ahmed Amer Omar Saleh Omar, U.A.E. national, Emirates ID No. 784197268473176, to be the attorney who shall on behalf of the Companies and in the name of the Companies have the full right and authority to exercise all powers and do all or any of the acts enumerated below and all other such powers and acts which are ancillary thereto.

To do and carry out all such acts, deeds and things on behalf of the Companies which the Companies may lawfully do and carry out in the UAE and to sign and complete all such documentation as may be necessary or desirable in his entire discretion in the process of carrying out such acts, deeds and things.

To open, manage, operate and close any and all of the Companies bank accounts, together with the right to execute all banking accounts, deposit or withdraw money, to apply and avail all kinds of credit facilities, to issue any guarantees and securities on behalf of the Establishments, to sign all cheques, statements, accounts, bills, notes and other similar instruments.

وكالة قانونية واعتماد توقيع

أنا ، الموقع أدناه، ناصر عامر عمر صالح عمر ، اماراتي الجنسية، أحمل بطاقة هوية رقم رُونِي شريك فـــي شريك فـــي شريك فـــي (العمري للنقل والمقاولات العامة ذَّ.م.م) الرخصة التجارية رقم (CN-1023955) و (الشركة المركزية لقطع الغيار ذ.م.م) الرخصة التجاريسة رقم (-CN 1019456) و (مليح للنقليات العامة ذ.م.م) الرخصة التجارية رقم (CN-1018429) و (مجموعة العمرى ذ.م.م) الرخصة التجارية رقم (CN-1085528) و (ريد يند للمشاريع العقارية ذ.م.م) الر خصــــة التجارية رقم (CN-1100130) الصادرة من دائرة التنمية الإقتصادية، أبوظبي أسمي وأقيم مقامي وأعين بموجبه شريكي السيد / احمد عامر عمر صالح عمر ، اماراتي الجنسية، يحمل بطاقة هوية رقم 784197268473176 ليكون وكيلا عني وبالنيابة عن الشركات و باسمها ، مخولًا بكامل الحق و الصلاحية لممارسة جميع الصلاحيات و الأعمال و التصرفات المبينة أدناه و جميع الصلاحيات و التصرفات الإضافية الأخرى المنصوص عليها في هذه الوكالة.

تطبيق و تنفيذ جميع الأعمال و التصرفات و الأشياء ' بالنيابة عن الشركات و التي يجوز للشركات القيام بها و تنفيذها من الناحية القانونية داخل دولة الإمارات العربية المتحدة و التوقيع على جميع الوثائق و المستندات و إكمالها بالشكل المطلوب أو المرغوب به وبناء على رأيه الخاص في الطريقة التي سيقوم فيها بتنفيذ مثل تلك الأعمال و التصرفات و الأشياء .

فتح و إدارة و تشغيل و إغلاق جميع الحسابات المصرفية المتعلقة بالشركات بالإضافة إلى حق التوقيع على جميع الحسابات المصرفية و القيام بإيداع أو سحب الأموال وتقديم طلب والحصول على كافة انواع التسهيلات الائتمانية و إصدار أية ضمانات أو كفالات بالنيابة عن الشركات و التوقيع على جميع الشيكات و الكشوف و الحسابات و الفواتير و المستندات المشابهة





h

NAO

الأخرى.

تمثيل الشركات في المطالبات و تحصيل و استلام جميع الديون المستحقة للشركات و تقديم إيصال كاف للغرض عنها.

شراء و تأجير و بخلاف ذلك الحصول على الممتلكات المنقولة و غير المنقولة باسم الشركات و بيع وشراء وتسجيل وتحويل و رهن وتأجير أو التصرف بالممتلكات والمركبات و التوقيع على الوثائق المتعلقة بذلك.

التفاوض وإبرام جميع العقود و التوقيع على جميع الاتفاقيات و الوثائق المتعلقة بالأعمال التجارية الخاصة بالشركات والقيام باتخاذ جميع الخطوات الضرورية من أجل تنفيذها و الإيفاء بجميع الأحكام و الشروط المتعلقة بأية اتفاقيات أو عقود أو صكوك أو تنازلات أو أية وثائق أخرى. تعيين و إنهاء خدمات المحامين و الاستشاريين و الخبراء الأخرين و تحديد أدوارهم وواجباتهم و شروط خدمتهم وأجورهم ورفع الدعاوى أو الدفاع في اية قضايا أوالوصول على تسوية أمام المحاكم بمختلف أنواعها ودرجاتها أو لجان التحكيم في دولة الإمارات العربية المتحدة.

القيام بتعيين و عزل موظفي و عمال الشركات و القيام بتسوية مستحقاتهم و الشروط الأخرى المتعلقة بالخدمة

تمثيل الشركات والتوقيع نيابة عنها أمام الحكومة و المحاكم العاملة في دولة الإمارات العربية المتحدة و مختلف الوزارات و البلديات أو الهيئات البلدية الأخرى و دائرة التنمية الاقتصادية و غرفة التجارية و الصناعة ودائرة الجمارك ووزارة العمل و وإدارة الجنسية والإقامة و والشرطة بجميع مراكزها وإدارة المرور والترخيص (شراء وتسجيل وبيع وشطب المركبات) وجهاز حماية المنشآت والمرافق الحيوية وحقول النفط والاتصالات والبريد وهيئة الماء والكهرباء وجميع الشركات و الأفراد داخل دولة الإمارات العربية المتحدة. ويحق له يموجب هذه الوكالة القانونية.

To represent the Companies in claims and to collect and receive all the Companies debts and to provide adequate receipt thereof.

To purchase, lease or otherwise acquire movable and immovable properties in the name of the Companies and to sell, purchase, register, transfer, mortgage, lease or dispose of the properties, vehicles and to execute documents therefore.

To negotiate and enter into all contracts, to sign all agreements and documents related to the business of the Companies and to take all steps necessary to execute, perform and fulfil the terms and conditions of any agreements, contracts. deeds, assignments or other documents. To appoint and terminate services of lawyers, accountants and other experts, to define their roles and duties and to determine their terms of service and their fees, to file cases or defend in any cases or arrive at settlement before all courts of various classes and arbitration committees in United Arab Emirates.

To appoint and dismiss staff and employees of the Companies to settle their remuneration and other terms of office.

To represent and sign on behalf of the Companies before the Government, the Courts of UAE, the various Ministries, the Municipality other municipal authorities, Economic Department, the Chamber of Commerce and Industry, the Customs, Ministry of Labour, Department of Naturalization and Residence, Police with all its stations, Department of Traffic & Licensing (to buy, register, sell and cancel vehicles). Critical National Infrastructure Authority, oilfields, Etisalat, Postal Authority, Water and Electricity, all companies and all individuals within the U.A.E.. The Attorney is authorized to sub-delegate others with all or part of the powers vested on him by virtue of this Power of Attorney

MOHD. ENHASCAN AMMED Legal Van Schiller

The property of the property o

NAO

In witness whereof I have signed this power of attorney requesting to certify his signature. This power of attorney is valid up to 10/09/2018 unless it is cancelled before the said period for another reason.

و إشهاداً على ذلك، قمت بتوقيع هذه الوكالة في هذا اليوم راجيا اعتماد توقيعهه لديكم. تسري هذه الوكالة لغاية ١٨/٠٩/١ ما لم يتم الغاءها قبل ذلك بسبب

The Constituent:

Naser Amer Omar Saleh Omar

<u>الموكل:</u> ناصر عامر عمر صالح عمر

The Attorney:

Ahmed Amer Omar Saleh Omar

<u>الوكيل:</u> احمد عامر عمر صالح عمر

0836234

وائـرة الـقطاء

JUDICIAL DEPARTMENT



محضر تصنيق رقم 1503011508

إنه في يوم الاحد الموافق 2015/11/29 م حضر لدي أنا/ عواطف الشريف الكتب العدل ناصر عامر عمر عمر وأخرون

وبعد استيفاء الإجراءات المقررة وسداد الرسم وقدره 200 درهم بموجب الإيصال رقم 1501003365301002657، قمت





